
Město Nový Jičín
Zápis č. 7/2019 

ze schůze Osadního výboru  ZM Nový Jičín m. č. Loučka, 
konaného dne 12. září 2019 v 18 hod. v Klubu seniorů Loučka.

Jmenný seznam členů výboru: J. Kotas, J. Hub, V. Dokulil, A. Elicer, P. Jaroň, P. Liška,        
                                                     H. Micková, L. Pístecký, A. Svojanovský, J. Šimíček, M. 
                                                     Štěpánová 
Přítomní členové: J. Kotas, A. Elicer, L. Pístecký, J. Šimíček, M. Štěpánová,   P. Liška, 
                               H. Micková
Nepřítomní členové omluvení: J. Hub, V. Dokulil, P. Jaroň
Nepřítomni členové neomluvení: 
Hosté: 
Při zahájení schůze bylo přítomno: 8 z celkového počtu 11 členů osadního výboru.
Osadní výbor je usnášeníschopný. 

Zahájení:
Schůze  byla zahájena předsedou Osadního výboru panem Jaroslavem Kotasem, který 
přivítal přítomné členy, které poté seznámil s programem jednání, který byl schválen bez 
připomínek. 

I. Schválení programu 
Předseda  OV předložil  přítomným návrh programu jednání,  který  byl  schválen  bez
připomínek. 
Program:
I.             Schválení programu schůze
II.    Kontrola zápisu z minulého jednání
III.    Kontrola usnesení
IV.    Zhodnocení akce Den Loučky 
V.    Informace z 5. zasedání ZM
VI    Stanovisko OV k MPZ 3106  
 VII.    Různé

I. Schválení programu 
Předseda  OV předložil  přítomným návrh programu jednání,  který  byl  schválen  bez
připomínek 
Usnesení.
7./ I.  - Osadní výbor schvaluje navržený program jednání.
Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato.

II. Kontrola zápisu z     minulého jednání 
Předseda  OV  provedl  kontrolu  zápisu  z jednání  dne  13.  června,  který  členové  OV
obdrželi e-mailem dne 19. 6.
Usnesení.
7./ II.  - Osadní výbor schvaluje zápis z minulé schůze OV ze dne 13. 6. 2019
Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato.

III. Kontrola usnesení  
Předseda OV p. Kotas provedl kontrolu usnesení.
2/V./2,b - řešení požadavků OV.  



- požadavek na odstranění suchých větví na stromech v oblasti sídliště kolem ul. Na Lani a
  za domy směrem ke garážím Tvarstavu. 
Plnění: úkol trvá   
- odstranění dvou plakátovacích  ploch u chodníku vedle domu Na Lani 267 (v parčíku vedle 
  školního hřiště směrem k cyklostezce), které jsou velmi nebezpečné při zimním sáňkování 
  dětí z přilehlého svahu. 
Plnění  : požadavek  si  upřesňovala  p.  Horáková  OMI,  která  zaslala  požadavek
společnosti Rengl,  zatím není reakce
- požadavek na celoroční zpřístupnění školního hřiště i asfaltové plochy u ZŠ Dlouhá ze
  strany od sídliště zejména pro děti. 
Plnění:  členům OV byl dne zaslán e-mailem zápis ze schůzky na OŠKS MěÚ v této 
záležitosti 2/V./2,e)
- požadavek na provedení očištění přístřešků na autobusových zastávkách od soli s nátěrem   
  kovové konstrukce. 
Plnění: byl proveden jen nátěr, ne však očištění skel  
3./IV. - Osadní výbor navrhuje svolat v Loučce ve 2. pol. 2019 společné jednání s odborem 
              dopravy MěÚ event. s DK  RM k řešení dopravní situace vč. parkování v prostoru 
              sídliště. 
Plnění: úkol trvá
5./VII. - Osadní výbor
               b)  požaduje po MěÚ opravu výdřev ohraničujících pískoviště na sídlišti s výměnou 
                    nebo doplněním písku. 
Plnění: bylo provedeno částečně, zatím však ne na všech pískovištích  
6./IV. - a) Osadní výbor bere na vědomí informaci předsedy o uskutečněné veřejné 
                  schůzi 
             b) požaduje po MěÚ reagovat na připomínky a požadavky občanů 
                 s požadavkem na zpětné sdělení OV. 
Plnění: dosud není stanovisko k požadavkům vzneseným na veřejné schůzi 23. 5. na: 
- zakrytí pískovišť v sídlištní zástavbě (požadavek p. Elicera)
- k opravě veřej. osvětlení, které při silných větrech v některých částech zhasíná (p. xxxxx)
- ke špatně provedené kanalizaci za obchodem Hruška na ul. Za potokem (p. xxxxx)
- k  řešení situace s volným pobíháním psů bez náhubků (p. xxxxx) 
- ke špatnému stavu kovové lávky přes potok Grasmanku na u. Jičínské a ke špatnému stavu 
  podloží u mostku přes Grasmanku z ul. Jičínské na ul. Mlýnskou (p. xxxxx) 
6./VII. - požadavky na město - na zajištění  odklizení „vraku“ auta (Wolswagen) z prostoru 
              pod krytým stáním, na provedení chemické likvidace dlažbou na chodnících a m. k. 
               prorůstajícího plevele
Plnění: vrak auta je stále na místě, likvidace plevele byla provedena jen částečně
Usnesení.
7./III. - Osadní výbor bere na vědomí kontrolu usnesení.
Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato.

IV.  Zhodnocení akce   Den Loučky.
Předseda OV p. Kotas provedl zhodnocení akce Den Loučky, která se uskutečnila dne
15. 6. 2019
Usnesení
7./IV. - Osadní výbor 
a) bere na vědomí informaci předsedy o uskutečněné akci Den Loučky s poděkováním 
    spolupořadatelům za přípravu a vlastní zajištění této akce
b) bere na vědomí připomínky členů k této akci (odpolední část v areálu chovatelů), které by 



    měly být zohledněny při uskutečnění této akce v roce 2020.      
Hlasování: pro: 8,  proti: 0, zdržel se:0, usnesení bylo přijato.
             
V. I  nformace o 5. zasedání ZM dne 5. 9. 2019
Předseda OV p. Kotas, zároveň coby zastupitel města, protože se nezúčastnil 5. zasedání ZM,
podal jen informaci o programu tohoto jednání s tím, že o průběhu a výsledku podá členům
OV informaci vč. schváleného usnesení na příštím jednání OV. Členové se mohou o průběhu
jednání dozvědět vše na záznamu  na TV Polar.
Usnesení
7./V. - Osadní výbor bere na vědomí sdělení předs. OV
Hlasování: pro: 8, proti: 8, zdržel se: usnesení bylo přijato

VI. Stanovisko k     MPZ 3106  
Předseda OV p. Kotas předložil přítomným žádost OSM MěÚ č.j. OSM/61428/2019/HA o
stanovisko k MPZ č. 3106 týkající se žádosti SOŠ Educa a ZŠ Galaxie Nový Jičín o výpůjčku
pozemků (viz. Žádost). Materiál obdrželi členové e-mailem naskenovaný, na jednání k němu 
neměli žádné připomínky s tím, že doporučují žádost ke kladnému vyřízení.
Usnesení
7./VI. - Osadní výbor a) bere na vědomí uvedenou žádost
                                    b) doporučuje ke kladnému vyřízení
 Hlasování: pro: 8, proti: 0,  zdržel se: 0, usnesení bylo přijato

VII. Různé
P. Kotas
- podal informaci k odeslaným návrhům OV do rozpočtu města na rok 2020 z oblasti kultury
  a investic. Návrh byl odeslán na základě dříve sděleného souhlasu či připomínek a návrhů 
  členů OV formou per rollam - vzato na vědomí
- podal informaci o uskutečněné  akci „Ukončení prázdnin“   s dotací města dne 30. 8. 2019 
  v areálu chovatelů. Akce se uskutečnila za účasti 80 dětí většinou z nich s doprovodem, 
  zpráva o akci je přílohou tohoto zápisu - vzato na vědomí
- podal informaci o dalších připravovaných akcích OV s dotací města. Místo původně 
  plánované akce Sportovně společenský den seniorů, která se z technických důvodů 
  neuskuteční, uspořádá OV dne 1. 10. turnaj v bowlingu seniorů k Mezinárodnímu dni 
  seniorů, z. p. Kotas - přítomni vyslovili s návrhem souhlas
-podal informaci o akci ZO Čs. chovatelů Loučka „Výstavka drobného domácího zvířectva“,
  která se uskuteční ve dnech 21. - 22. září s dotací města na zakoupení pohárů pro nejlepší 
  králíky a holuby s tím, že nejúspěšnější „exponát“ ocení zvláštním pohárem starosta města 
  Bc. Kopecký - vzato na vědomí
- připomněl přítomným e-mailem zaslaný zápis z jednání na OŠKS (požadavek OV) 
  v záležitosti provozu školního hřiště u ZŠ Dlouhá s doplňující informací z vlastního jednání 
  za účasti ved. OŠKS Ing. Navrátilové, ředitele ZŠ Mgr.xxxx a Ing. Bluchové - vzato na 
  vědomí
 - podal částečnou informaci k uskutečnění akce ke 100. výročí jednoty Orel Loučka, která 
  se uskuteční ve dnech 4. - 6. října 2019 částečně s finanční dotací města původně, i na 
  základě schválení členů OV per rollam s navýšením o částku 7 tis. Kč. Člen OV, zároveň 
  předseda Jednoty Orel p. Šimíček, podal k této akci doplňující podrobné informace 
  s pozváním členům OV - vzato na vědomí
Návrhy, podněty a připomínky členů OV    
a) pro dopravní komisi Rady města - projednat  návrh OV Loučka na realizaci označení  
  „přechodu pro chodce“ v prostoru vedle býv. restaurace Koruna a protější zastávkou 



    autobusů (nebezpečný prostor pro chodce)
b)  k OSM MěÚ - doplňující návrh na přemístění plakátovací plochy spol. xxxx z prostoru 
     vedle parčíku u školního hřiště (viz. dřívější požadavek OV a návrh na přemístění) do 
     prostoru u chodníku pod „krytým stáním“
c) k  TSM - na nedostatečné, i přes urgence,  provedení chemické likvidace plevele na  
    chodnících, místních komunikacích a dalších prostorech na ul. Za Korunou, na ul. Za   
    potokem  u potoka Grasmanka - viz. předsedou OV zaslané fotografie p. xxxx TSM
Usnesení
7./VI. - Osadní výbor
a) bere na vědomí informaci předsedy
b) požaduje po zodpovědných orgánech či osobách zabývat se řešením podnětů uvedených 
   v bodech a - c
Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato.

V závěru jednání poděkoval předseda OV přítomným za aktivní přístup k jednání. 
Bylo dohodnuto, že další schůze Osadního výboru se uskuteční ve čtvrtek dne 17. října 
v 18 hod. v Klubu seniorů Loučka.

Jaroslav Kotas, předseda OV

Příloha - Prezenční listina 


